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Referat af Bestyrelsesmøde på Specialskolen Lolland 

Dato: 28.08.2024 

Tid: 17.00-19.00 
Sted: Centerafdelingen, Blæsenborg alle 10 

Forplejning: Smørrebrød og vand 
Deltagere: Jan, Gitte, Anne, Lisbeth, Jeppe, John, Vikki  

Fraværende: Jannie, Maria 

Referent: Vikki  

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
Sagsfremstilling: Dagsorden og referat fra sidste møde blev 

gennemgået. 

Beslutning: Godkendt uden bemærkninger. 

2. Nyt fra formanden 

Sagsfremstilling: 

• Velkommen til Gry, som er den ene af bestyrelsens 

kontaktpolitikkere. 

• Der mangler to forældrerepræsentanter i bestyrelsen. Det blev 

foreslået, at bestyrelsesmedlemmer deltager i kommende 
forældremøder for at præsentere bestyrelsesarbejdet og få flere 

forældre interesseret i at deltage. 

Beslutning: Godkendt. Bestyrelsesmedlemmer deltager i forældremøder 

som foreslået. 

3. Nyt fra personalet 

Sagsfremstilling: 

• Der er igangværende projekter, der kræver yderligere bearbejdning, 

før de kan præsenteres for bestyrelsen. 

• Personalet har udtrykt ønske om klare retningslinjer for godt 

samarbejde. 

• Der blev fremsat ønske om at sende skemaer ud inden 

sommerferien, da flytningen i Horslunde har presset planlægningen. 

• Ledelsen foreslår, at spørgsmål om samarbejde drøftes i MED-
udvalget, og at bestyrelsen orienteres om procesplanen, der 

udarbejdes her. 

Beslutning: Bestyrelsen bakker op om forslagene, og ledelsen følger op i 

MED-udvalget. 
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4. Nyt fra ledelsen 

Sagsfremstilling: 

• Efter hvert bestyrelsesmøde vil der blive lavet en V-log. Vikki og Jan 
laver den i dag. Fremadrettet vil det være godt, hvis forskellige 

bestyrelsesmedlemmer deltager. 

• Der er sket rokader i ledelsen: Linda er blevet flyttet til Østofte, og 

Rikke har overtaget ledelsen i Nakskov. 

• Der er ansat en ny SFO-leder, Helle Rønne, og to lærerstillinger vil 

blive slået op. 

• Der har ikke været nogen klagesager siden sidste bestyrelsesmøde. 

Beslutning: Bestyrelsen tager orienteringen til efterretning. 

5. Trivselsmåling 

Sagsfremstilling: Trivselsmålingen viser, at måltallene er nået for i år. 
Der er nysgerrighed omkring, hvad der har ændret sig positivt og 

negativt. 

Beslutning: Resultaterne tages til efterretning. Der arbejdes videre med 

at identificere faktorer bag ændringerne. 

6. Fritagelser for fag - status 
Sagsfremstilling: Der blev præsenteret en oversigt over elever, der er 

fritaget for fag, og en gennemgang af, hvordan vejledningen har fungeret. 

Beslutning: Vejledningen justeres ud fra de erfaringer, der er gjort. 

7. Proces i forhold til flytningen af Udeskolen 

Sagsfremstilling: 

• Der blev diskuteret, hvordan bestyrelsen skal involveres i flytningen 

af Udeskolen til Østofte. 

• En ledelsesmøde er planlagt, og der vil blive nedsat en 
arbejdsgruppe bestående af medarbejdere, ledelse og eventuelt 

forældrerepræsentanter. 

• Det blev foreslået at besøge Østofte for at se faciliteterne og 

planlægge fremtidige møder. 

Beslutning: Bestyrelsen vil være involveret i planlægningen, og der 

arrangeres en rundvisning på Østofte-afdelingen. 

8. Budgetopfølgning 
Sagsfremstilling: Budgettet blev gennemgået med fokus på udfordringer 
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og muligheder. Økonomien er i balance. 

Beslutning: Bestyrelsen tager budgetgennemgangen til efterretning. 

9. Fremtidens skole 

Sagsfremstilling: 

• Orientering om projektet Fremtidens Skole. Der har været afholdt 
møder inden sommerferien, hvor forskellige workshops udvalgte 

emner til videre behandling. 

• Næste møde er den 24/9-2024, hvor emnet bliver barnets stemme. 

Projektet skal munde ud i en Folkeskolestrategi 2.0. 

Beslutning: Bestyrelsen følger udviklingen og deltager i fremtidige møder 

i det omfang det er muligt. 

10. Evaluering af principper og procedurer 

Sagsfremstilling: 

• Principperne er stadig nye, og der er positive erfaringer med 

klagevejledningen. 

• Kommunikationsstrategien er ved at blive implementeret, og der er 

fokus på at få de gode historier ud i medierne. 

• Vikki udarbejder en liste over de principper og procedurer, der skal 

udvikles. 

Beslutning: Evalueringen fortsætter, og Vikki udarbejder listen som 

aftalt. 

11. EVT. 

Sagsfremstilling: Punkter til næste møde blev drøftet. Det blev også nævnt, 

at der afholdes fælles forældremøde på mandag i Østofte og den 25/9 på 
Center og i Horslunde. Bestyrelsen undersøger, hvilke medlemmer der kan 

deltage. 

Beslutning: Bestyrelsen følger op på, hvem der kan deltage i de 

kommende forældremøder. Ingen yderligere beslutninger. 

 


